
Protokoll fört vid styrelsemöte för Grums Badmintonklubb 130415

Närvarande: Thomas Belsing, Tommie Nederman, Peter Hjärtquist, Amanda Nederman, Lisa 
Malmgren, Stefan Malmgren, Cecilia Persson

§1 Mötets öppnande
Mötet öppnat av ordföranden Thomas Belsing.

§2 Dagordningens fastställande
Punkterna ”Avslutning” och ”Sommarträning”  lades till.

§3 Föregående mötesprotokoll
Föregående mötesprotokoll lästes upp och godkändes.

§4 Ekonomi
Vi har nu sammanlagt runt 55 000kr på kontot och i kontanter. Fram tills nästa möte 
väntas inkomster på runt 7 500kr och utgifter på 17 500kr. 

§5 Tävlingsrapporter
Sedan senaste mötet har vi deltagit i följande tävlingar:
KM

Serien:
Mariestads AIF – GBMK 7 – 1
GBMK – Christinehamn 2 – 6
GBMK – Trollhättans BMF 2 5 – 3
Kungälvs BMK 1 – GBMK 5 - 3

§6 Hemsidan
Länk eller annan koppling till Grums badmnintonklubbs användare på Facebook ska 
läggas upp. 

§7 Bollfuktarskåpet
Thomas ordnar luftfuktare och en enkel jordfelsbrytare. 

§8 Bollar till nästa säsong
Vi tar Fukuda Silver Label. 

§9 500-klubben
Den nya ”tiggarlappen” är klar och ska skickas ut till företagen i Grums.

§10 Sommarträning
Lisa har planer på träningsdagar i sommarstugan, men närmare planering är inte gjord. 
Träningarna i Slottsbron fortsätter tills vidare dock längst till midsommar.

§11 Avslutning
Lördagsträningarna är slut och de andra träningarna slutar vecka 19. Torsdag 25/4 är 
det avslutning med pizza. 

§12 Övrigt



Svenska badmintonförbundet höjer sanktionsavgiften med 100% och därför kommer 
vi att behöva höja anmälningsavgiften med 20kr/klass (utöver den planerade 
höjningen med 10kr) för dygnslaget.
Vi har ungefär 300kr kvar av kontraktpengarna från Fukuda. Vi köper plastbollar för 
de pengarna.

§13 Nästa möte
Nästa möte är 27/5 18.30. Tränarna bjuds också in till mötet.

§14 Fika
Tommie och Amanda ordnar fika till nästa möte.

§15 Mötets avslutande
Ordföranden förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet justeras

…………………………....... ……………………………..
Peter Hjärtquist Thomas Belsing


